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جایزه صلح و  ورزش برای کشتی گیر 
ایرانی-آمریکایی

رســمی  � رابــط  توکلیــان،  هومــن  شــرق: 
فدراسیون های کشتی ایران و آمریکا، بعد از ورود 
به تالار مشــاهیر و افتخارات فدراســیون کشــتی 
آمریــکا، به افتخار مهم تری دســت یافته اســت. 
او حالا برنده جایزه صلح و ورزش شــده اســت. 
جایــزه ای ارزشــمند کــه تاکنون هیــچ ایرانی ای 
موفــق به دریافت آن نشــده اســت. توکلیان که 
در کمیســیون «ورزش بــرای همــه» اتحادیــه 
جهانی کشــتی نیــز عضویــت دارد، جایزه صلح 
ورزشــی جهان را برای اقدام دیپلماتیک در سال 
۲۰۱۷ به خود اختصاص داده اســت. با توجه به 
روابط سیاســی کم رنگ ایران و آمریــکا، توکلیان 
در چند ســال گذشــته به عنوان یک رابط رسمی 
و قانونــی، نقش بســزایی در همکاری بین این دو 
کشــور در زمینه ورزش کشــتی داشــته است. او 
سال هاســت که تلاش می کند ارتبــاط معناداری 
بین فدراســیون های کشــتی ایران و آمریکا برقرار 
کنــد. قدم های مثبت این عضــو ایرانی-آمریکایی 
اتحادیه جهانی کشــتی در دیپلماسی ورزشی بین 
ایران و آمریکا، در رقابت های جام جهانی کشــتی 
آزاد ۲۰۱۷ کرمانشاه بود که اثرگذاری قابل توجهی 

داشت. 
بعــد از فرمــان تبعیض آمیــز دونالــد ترامپ 
مبنــی بر ممنوعیــت ورود شــهروندان ایرانی به 
آمریــکا، وزارت امــور خارجه ایران نیــز تصمیم 
بــه مقابله به مثــل گرفــت. فرمــان مهاجرتــی 
رئیس جمهور آمریکا در حالی اواخر ســال گذشته 
صادر شــد که ایران در بهمن ماه ۹۵ میزبانی جام 
جهانی ۲۰۱۷ کشــتی آزاد در کرمانشاه را بر عهده 
داشــت. توکلیان به عنوان یک واسطه ورزشی بین 
دو فدراســیون میانجیگری کرد تــا تضمین داده 
شــود ویزای تمــام کشــتی گیران آمریکایی صادر 
خواهد شد و شاهد هیچ گونه برخورد غیراخلاقی 
از سوی ایرانی ها نباشیم. فعالیت او در این عرصه 
به قدری پررنــگ بود که به عنوان سرپرســت تیم 
ملی کشــتی آزاد آمریکا در جام جهانی آمریکا نیز 
به این مســابقات آمد. مراسم اعطای جایزه صلح 
و ورزش بــه هومــن توکلیان، ۱۶ آذرمــاه (هفتم 

دسامبر) در موناکو برگزار خواهد شد. 
این کشــتی گیر ایرانــی – آمریکایــی در مورد 
انتخابش برای کســب این جایزه می گوید: «من در 
مقابل این انتخاب احســاس فروتنی می کنم. فکر 
می کنم این وقایع نشان داد در ورزش به خصوص 
کشتی، مردم از یک طریق متفاوت که بر مشکلات 
ژئوپلیتیــک ارجحیت دارد، با یکدیگــر در ارتباط 
هســتند. از فدراسیون کشــتی ایران برای حمایت 
و همکاری شــان با من تشــکر می کنم. همچنین 
از فدراســیون کشــتی آمریکا نیز قدردانی می کنم 
که من را به عنوان سرپرســت تیم شــان در چنین 

مسابقات مهمی در جام جهانی انتخاب کردند».
به جز هومن توکلیان، افســون روشــن ضمیر و 
مت غفاری، دو کشتی گیر ایرانی الاصل و مدال آور 
بنام تیم ملی کشــتی آمریکا هم در تالار مشاهیر و 
افتخارات فدراسیون کشتی آمریکا عضویت دارند. 
توکلیان درخصوص حضور این دو کشــتی گیر 
در جمــع مفاخر کشــتی آمریــکا می گوید: «من 
نمی توانــم خــودم را بــا آقــای غفــاری و خانم 
روشن ضمیر مقایسه کنم. این دو نفر از مدال آوران 
جهان و المپیک تیم ملی کشــتی آمریکا هســتند 
که به واســطه ایــن مدال آوری ها بــه جمع این 
تالار اضافه شــدند اما من بــه خاطر فعالیت های 
اجتماعی و سیاســی که برای پیشرفت کشتی در 

دنیا داشتم، به این تالار ورود کردم». 

دریچه

بازگشت پارس جنوبی به صدر
پــارس جنوبــی در خانــه با نتیجــه ۳ بر یک  �

سپیدرود را شکست داد تا بار دیگر به صدر جدول 
لیگ برتر بیاید. در ادامــه هفته یازدهم لیگ برتر، 
تیم های پارس جنوبی و ســپیدرود پنجشــنبه در 
ورزشــگاه تختی جم به مصاف هم رفتند که این 
دیــدار در نهایت با پیروزی ۳ بر یک پارس جنوبی 
به پایان رســید. در این دیدار مایــکل اومانیا (۶)، 
مجیــد علیاری (۳۲) و آلویــس نانگ (۵۳) برای 
پــارس جنوبی گل زنی کردند و حســین ابراهیمی 
(۲۰) تــک گل ســپیدرود را به ثمر رســاند. با این 
نتیجــه پارس جنوبــی ۲۵امتیازی و بــا یک بازی 
بیشتر نسبت به پرسپولیس دوباره صدرنشین شد. 
در دیگر بازی پنجشنبه استقلال خوزستان پس از 
هفته ها ناکامی ۲ بر یک ســیاه جامگان را شکست 
داد. هر دو گل اســتقلال خوزستان را یونس دلفی 

مهاجم تیم نوجوانان به ثمر رساند.

حضور تیم بسکتبال ۳ نفره بانوان 
در جام جهانی فیلیپین

در  � بانــوان  بســکتبال ســه نفره  ملی پوشــان 
مســابقات جام جهانی فیلیپین حضــور خواهند 
داشت. به گزارش سایت فدراسیون بسکتبال، پس 
از درخشش دختران بسکتبالیست تیم سه نفره در 
نخستین حضور رســمی خود در بازی های داخل 
ســالن آســیا و کســب عنوان پنجمی و همچنین 
قرارگیــری در جایــگاه ۲۲ رنکینــگ فیبــا، حال 
دختران بسکتبالیســت باید خــود را برای حضور 
در رقابت های جام جهانی بسکتبال سه نفره مهیا 
کنند. مســابقات جام جهانی بسکتبال سه نفره ۲۲ 
تا ۲۶ خرداد ماه ســال ۹۷ به میزبانی شــهر مانی 

فیلیپین برگزار خواهد شد.

رستمی: سفارت آمریکا 
هیچ مدرکی از من نخواست

انتخابــات  � کیانــوش رســتمی در حاشــیه 
کمیســیون ورزشــکاران درباره آخرین وضعیت 
حضورش در مســابقات قهرمانی جهان آمریکا 
توضیح داد. هفته گذشــته عنوان شــد سفارت 
آمریکا به قهرمان المپیک به دلیل برخی مسائل 
از جملــه احتمــال پناهندگی ویــزا نمی دهد. 
رســتمی دراین باره گفت: «مــن پیگیر وضعیت 
اعزامــم به آمریــکا بودم. بــه من گفتنــد باید 
مدارکی را ارائه کنم کــه دوباره اف بی آی چک 
شــوم. من هم نزدیک هفت تا هشــت میلیارد 
تومــان مدارک با خــودم بردم که نشــان دهم 
بعد از مســابقات جهانی به ایــران بر می گردم 
تا هیچ بهانه دیگری بــرای آنها باقی نماند، اما 
زمانــی که بــرای مصاحبه رفتم، چیــزی از من 
نخواســتند و حتی اعلام کردند پرونده من طبق 
روال جلو مــی رود. همچنین به مــن گفتند که 
چرا دوباره مبلغی پــول را واریز کرده ام و برای 
انگشت نگاری آمده ام. من هم پاسخ دادم که به 
من گفته اند دوباره بیایم و وظیفه خود دانســتم 
کــه دوباره در مصاحبه شــرکت کنم. در نهایت 
هم به من برگه زرد دادند و امیدوارم حل شود و 
به مسابقات جهانی بروم و واقعا بد می شود که 
کشوری میزبانی مسابقات جهانی را داشته باشد 
و به ورزشکاران شاخص ویزا ندهد». او در پاسخ 
به این ســؤال که وضعیت رکــوردی اش به چه 
صورت است، توضیح داد: «نمی گویم که خیلی 
عالی هستم، اما سعی می کنم رو به جلو بروم».

مک درموت در تمرین تیم ملی
دومیــن جلســه تمریــن تیــم   ملی دیــروز از  �

ســاعت ۱۱ در ورزشــگاه آزادی برگزار شد. در این 
تمرین همه بازیکنان حضور داشــتند و به اجرای 
برنامه هــای تیم   ملی پرداختنــد. از میهمانان این 
تمریــن می توان بــه میک مک درموت، بدن ســاز 
پیشین استقلال و تیم   ملی اشاره کرد که کارلوس 
کی روش به اســتقبال او رفت و با او به گفت وگو 
پرداخت. مک درموت زمانی دستیار کی روش بود.

برگزاری مراسم اولین سالگرد 
پورحیدری

مراســم اولین ســالگرد درگذشــت اســطوره  �
باشــگاه اســتقلال دیروز در بهشــت زهرا برگزار 
شــد. منصور پورحیــدری ۱۲ آبــان ۱۳۹۵ بعد از 
حدود یک ســال مبارزه با بیماری ســرطان، چشم 
از جهان فروبســت. در این مراسم پیش کسوتانی 
مثل اکبر کارگرجم، جواد قــراب، پرویز مظلومی، 
علی جباری، ســیاوش اکبرپــور و آرش برهانی و 
جمعی از هواداران اســتقلال حضور پیدا کردند تا 
یاد اســطوره باشگاه استقلال را زنده نگه دارند. از 
جمع بازیکنان استقلال تنها بهنام برزای و مهدی 
رحمتی حضور داشتند و ســایر بازیکنان استقلال 

غایب بودند.
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نارضایتــی کارلوس کی روش از شــرایط تیم ملی 
اتفاق جدیدی نیســت، ســرمربی پرتغالــی تیم ملی 
در شش ســال ونیمی که در ایران بــوده، بارها از نبود 
امکانات گلایه داشته است اما کسی انتظار نداشت در 
این روزها دوباره صدای اعتراض کی روش را بشنود. 

تیم ملی بدون دغدغه صعود خود به جام جهانی 
را جشــن گرفــت، دولتمــردان و وزارت ورزش قول 
حمایت چشــمگیر از تیم ملــی را دادند، تیم ملی در 
ماه گذشــته دو بازی تدارکاتی مطلوب را انجام داد و 
برای روزهای آینده هم دو بازی دیگر برای تیم ترتیب 
داده شده است، از طرفی دبیرکل سابق فدراسیون که 
یکی از مشــکلات کی روش بود، از فدراســیون رفت. 
ظاهرا شرایط از گذشته برای کی روش به مراتب بهتر 
اســت. ســرمربی تیم ملی اما چنین نظری ندارد. او 
پنجشــنبه در دور جدید تمرینات تیم ملی با مصاحبه 
انتقــادی اش اش باعث غافلگیری هواداران تیم ملی 
شــد. «پس از هفت سال شرایط همانی است که بود. 
تأکیــد می کنم هــر اردو یک چالش و مبارزه ســخت 
برای ما خواهد بود. مهم ترین مطلبی که با آن روبه رو 
هســتیم، بودجه مشخص برای حمایت از برنامه های 
تیم ملی نداریم. بازی ها را از دســت می دهیم و باید 
تصمیمــات لحظه آخری بگیریم. عربســتان به خاطر 
بودجه ای که در اختیــار دارد، گزینه های بهتری برای 
برگــزاری بازی های دوســتانه دارد و مــا نمی توانیم. 
اردوهای گذشــته و بازی دوســتانه با روســیه و توگو 
را با ارتباطات شــخصی خودم فراهــم کردم و این بار 
هم برای بازی دوســتانه با پانامــا و ونزوئلا صحبت 
کــرده ام. چون بودجه مشــخصی نداریم، نمی توانیم 
آرزوهای هواداران تیم ملی را تحقق ببخشــیم. وزیر 
ورزش و جوانــان حمایت خــود را از برنامه های تیم 
ملــی انجام داده و صحبت از صعود تیم ملی به دور 
بعد جام جهانی و انجام هفت بازی دوســتانه کرده، 
اما هنوز برنامه ها انجام نشده است». کی روش در این 
مصاحبه صراحتا عنوان کرد وزیر ورزش و فدراسیون 

فوتبال به وعده های خود عمل نکردند. 
«یک خانم پول ها را برداشته است»

کی روش چنــدروزی اســت که عصبانی اســت؛ 

حتی شــنیده شــده او پیــش از شــروع تمرینات تیم 
ملی هم برخورد تندی با مســئولان فدراسیون داشته 
است. ریشه مشکلات هم مشــخص است؛ بی پولی. 
کــی روش هم از پرداخت نشــدن حقوقــش ناراضی 
اســت و هم از کمبود بودجه برای تیم ملی. سرمربی 
تیم ملی در صحبت هایش به یک خانم اشــاره کرد و 
او را در شــرایط فعلی مقصر دانســت. «ما دو دسته 
افــراد داریم، نخســت تعدادی از مربیــان و بازیکنان 
زحمتکش که دستاوردی برای ارائه کردن دارند. افراد 
دیگری داریم که تنها با هجمه رسانه ای (پروپاگاندا) 
جلو می روند و دستاوردهای آنها استفاده از ارتباطات 
رســانه ای با دوستان شان است. متأســفانه این افراد 
به عنوان قهرمان معرفی می شوند. فدراسیون فوتبال 
از چه کســی حمایت می کند؟ از کسانی که بیشترین 
دستاورد را داشته یا کســانی که کار رسانه ای کرده و 
مدام در رســانه ها صحبت می کنند؟ پولی که متعلق 
به پاداش های تیم ملی بود را ایشــان برداشته است، 
پــول را برای مصــارف شخصی شــان برداشــته اند. 
فدراســیون از این «خانم» حمایت کــرده و او کارش 
را انجــام داد. ما نیاز به بازی های خوب و دوســتانه 
برابــر تیم هایی مانند بلغارســتان و پرتغال داریم، اما 
هزینه ها کجاســت؟ پولی که در فیفــا برای تیم ملی 

بوده، ناپدید شده اســت!»؛ احتمالا منظور کی روش، 
مدیر مرکز ایفمارک (مرکز پزشــکی فوتبال در ایران) 
اســت. ســرمربی تیم ملی حدود دو سال است که با 
ایشــان اختلاف دارد. کار به جایی رسید که ساختمان 
پزشکی فدراسیون فوتبال دو بخش شد؛ یک قسمت 
در اختیــار ایفمارک قرار گرفت و یک قســمت به تیم 
ملی و کی روش رســید. کی روش دیروز در دومین روز 
اردوی تیم ملی هم خبرســاز شد، زمانی که خواهان 
رفتن اسماعیل حســن زاده، رئیس کمیته انضباطی از 
محل تمرین تیم ملی شــد. کارلوس کی روش پس از 
حضور حســن زاده در تمرین تیم ملــی و مصاحبه او 
با خبرنگاران بــه این موضوع واکنش نشــان داد. او 
با عصبانیت خطــاب به خبرنگاران و محمدحســین 
حمیســی، رئیس حراست فدراســیون فوتبال گفت: 
«تمرین تیــم ملی جایی نیســت که آقایــان بیایند و 
مصاحبه هــای غیرمرتبط خود با تیم ملــی را انجام 
دهند! حسن زاده امروز مخل برنامه های تیم ملی بود 
و بهتر است به جای حضور در اینجا به فکر پرداخت 

دستمزد من باشد!».
تاج: کی روش عصبانی است

گردوخاک دیروز و پریروز کی روش باعث شد مهدی 
تاج درباره این مسائل توضیح دهد. او پس از اتفاقات 

روز گذشــته در برنامــه تلویزیونی فوتبال یک شــبکه 
ورزش دربــاره اینکه کی روش مدعی شــده تغییراتی 
در این هفت سال نســبت به گذشته در فوتبال ندیده، 
گفت: «من نمی دانــم منظور کی روش از این تغییرات 
چــه بوده و شــاید او از روی عصبانیت این حرف ها را 
زده اســت. همین کمپ و امکانــات تیم ملی حاصل 
این اتفاقات خوب اســت که حتی کی روش به من در 
ایــن زمینه، گفت در خاورمیانه و آســیا این کمپ جزء 
بهترین هاست و ما فقط چمن نداریم که این هم حرف 
درســتی است. الان امکانات خوبی در اختیار تیم ملی 
است و پاداش ها را هم داده ایم و هیچ رقمی بدهکار 
نیستیم اما به هرحال محدودیت هایی در کشور وجود 
دارد و هیچ کســی نمی تواند در هیچ بخشــی ادعایی 
داشته باشد که همه چیز در بهترین شرایط قرار دارد». 
گروهی معتقدنــد عقب افتادن حقوق کی روش باعث 
عصبانیت او شده، تاج اما عنوان کرد حقوق کی روش 
تنها ســه روز عقب افتاده اســت. رئیس فدراســیون 
فوتبال درباره این صحبــت کی روش که پول های تیم 
ملی را یک خانم برداشــته اســت هــم توضیح داد. 
«این موضوع برای چهار، پنج ســال قبل است که من 
آن زمان مسئول فدراســیون نبودم، آن زمان طلبی از 
فیفا داشتیم که نشــد آن را وصول کنیم اما بعد مرکز 
پزشــکی ایفمارک به راه افتاد که یک ســری هزینه ها 
آنجا انجام شــد و بعد فیفا پولی را که برای ایفمارک 
هزینه شــده بود، از طلب های فدراســیون برداشت و 
شــاید مدیران اگر دراین باره تصمیم بهتری می گرفتند 
اولویت را به آنجا نمی دادند اما این طور نیست که پول 
به حســاب شخصی کسی رفته باشــد». طرف مقابل 
البته روایت خودش را از این اتفاق دارد و تأکید می کند 
فیفا مبلغــی را به ایفمارک داده و ایــن پول ارتباطی 
با تیم ملی و کی روش ندارد. تــاج درباره برخورد تند 
کارلوس کی روش با اسماعیل حسن زاده رئیس کمیته 
انضباطــی در تمریــن تیم ملی هم گفــت: چه آقای 
حســن زاده و چه هر مقام دیگری اگــر می خواهد به 
تمرین تیم ملی بــرود، باید از قبل هماهنگی هایش را 
انجام دهد. حالا شاید مسیر حسن زاده آن سمت بوده 

و او خواسته به تمرین تیم ملی سر بزند. 

دلارها را چه کسی برداشته است؟ 

کی روش روی خط عصبانیت

بازی هــای هفته یازدهــم رقابت هــای لیگ یک 
فوتبال ایران باز هم خبرســاز شــد؛ در شــرایطی که 
همین چند هفته پیش داوری عجیب وغریب در دیدار 
تیم های صبای قم و گل گهر ســیرجان خبرســاز شده 
بود، این بار باز هم بازی تیم گل گهر با خونه به خونه در 
ســیرجان، در مرکز توجه قرار گرفت. این دفعه مسئله 
فنی یا اشــتباه داوری نبود، بلکه داســتان مربوط به 
ادعای اســتفاده از ســحر و جادو است؛ هر دو طرف 
دعــوا دیگری را متهم بــه این کرده اند کــه رقیب از 
سحر و جادو اســتفاده کرده تا بتواند دست پر از بازی 
خارج شــود یا اینکــه حداقل گلی نخــورد! ابتدا این 
موضوع را جواد نکونام، ســرمربی و مسئولان باشگاه 
خونه به خونــه مطــرح و ادعا کردند ســیرجانی ها از 
ســحر و جادو استفاده کرده اند. آنها با ارائه تصاویری 
مربوط به اینکه فردی در حین بازی با لیوان روی خط 
دروازه شان مایعی ریخته مدعی شدند که سیرجانی ها 
از ســحر و جادو اســتفاده کرده اند! سیرجانی ها و در 
رأس آنها مســئولان تیم گل گهر اما با تکذیب این خبر 
عنوان کردند فردی که لیوان به دست داشته مسئول 
آبیاری چمن اســت و داشــته به چمن آب می داده! 
داســتان اما به این ســادگی ها قابل بــاور نبود، چون 
همان طور که مسئولان باشــگاه خونه به خونه عنوان 
کرده اند، مگر می شــود چمن را با لیــوان و آن هم در 
جریــان بازی آبیاری کــرد! از آن مهم تر، آن هم فقط 
یک جــای زمین که دســت برقضا، خــط دروازه تیم 
خونه به خونه بوده است! عکس های منتشرشده هم 
نشــان می دهد که فردی با یک لیوان در حال ریختن 

مایعی در کنار تیر دروازه است. 
 مســئولان این تیــم بابلی حــالا می گویند به جد 
پیگیر این موضوع هســتند و مستنداتشــان دراین باره 
را به کمیته اخلاق فدراســیون فوتبال ارائه می دهند 
تا با مســئولان ســیرجانی برخــورد شــود. البته این 
ســکه روی دیگری هم دارد، چون همین روز گذشته 

مســئولان ســیرجانی ادعا کردند آنها فقط ســحر و 
جادویی را که خونه به خونه اســتفاده کرده بود باطل 
کرده اند! طبق گفته علی گوینی، مســئول ورزشــگاه 
امام علی سیرجان به تسنیم، ابتدا فردی که به عنوان 
عکاس خونه به خونه خــودش را معرفی کرده، پیش 
از شــروع مســابقه روی خط دروازه تیم خودی پودر 
ریخته اســت؛ پودری که به عقیده آنها طلسم بوده تا 
دروازه شان باز نشود. اتفاق وقتی جالب تر می شود که 
دو توپ سیرجانی ها به تیر دروازه می خورد و یکی، دو 
موقعیت تک به تک آنها به هدر می رود! بعد از این دو، 
سه اتفاق، مسئولان سیرجانی از توپ جمع کنان پشت 
زمین می شنوند که فردی روی خط دروازه پودر ریخته 
تا دروازه شــان طلسم شــود. طبق ادعای این مسئول 
ســیرجانی، آنها هم دســت به کار می شوند و تصمیم 
می گیرند با ریختن «ادرار» روی خط دروازه، طلســم 
را باطل کنند! این طور می شــود که آنهــا در اقدامی 
عجیــب یک لیــوان پــر از ادرار می برنــد و روی خط 
دروازه تیــم خونه به خونه، جایی که پودرها پاشــیده 
شــده می ریزند تا به زعم خودشان طلسم باطل شود. 
عکس های گرفته شــده هم تأییدکننــده ریختن ادرار 
روی خط دروازه است؛ عکس هایي که برای عکاسی 
که آنها را گرفته کم هزینه هم نبوده و از سیرجان خبر 

می رسد او مورد ضرب وشتم قرار گرفته است. 
 دو طرف داســتان هرکــدام در شــرایطی ادعای 
اســتفاده از ســحر و جــادو را به تیم رقیب نســبت 
می دهند که اســتفاده از جادوگــر از مدت ها قبل در 
فوتبال ایران به گوش می رســد؛ خبرهایــی که البته 
تابه حال هیچ کدامشــان به صــورت قطعی نهایی و 
رسمی اعلام نشــده اند. به هرحال تا زمانی که کمیته 
اخلاق و انضباطی فدراسیون فوتبال پاسخ این ادعا را 
مطرح کند، هم گل گهر و هم خونه به خونه می توانند 
خوش بین باشند که جادوی طرف مقابل عمل نکرده، 

چون بازی با نتیجه بدون گل به پایان رسید. 

شرق: کمیسیون ورزشــکاران کمیته ملی المپیک بعد از 
ســال ها بالاخره از حالت انتصابی خــود بیرون آمد. این 
کمیسیون در حالی مدت ها پیش در کمیته ملی المپیک 
(بالاترین نهاد اعزام تیم های ملی ورزشــی به مسابقات 
آســیایی، جهانی و المپیک) تشکیل شــد که پیش از این 
انتخاباتی برای آن برگزار نمی شــد. کمیته ملی المپیک 
 (ioc) ایــران اما طبق قوانین کمیتــه بین المللی المپیک
دیروز انتخابات کمیســیون ورزشــکاران را برگــزار کرد؛ 
انتخاباتی که با حضور حداقلی ورزشــکاران برگزار شد. 
درحالی کــه انتظار می رفت ورزشــکاران کشــور بعد از 
سال ها تعلل بر ســر راه اندازی این کمیســیون استقبال 
گرمی از به وجودآمدن این تشکل داشته باشند، اما کمترین 
شرکت را در این مجمع انتخاباتی داشتند. از سوی کمیته 
ملی المپیک، ٤۳٤ ورزشکار مجاز به حضور در انتخابات 
بودند که در نهایت، در پنج ساعت مهلت تعیین شده تنها 
۱۲٥ رأی به صندوق انداخته شــد!اگرچه عدم اســتقبال 
ورزشکاران از حضور در انتخابات، مسئولان برگزاری را به 
این فکر انداخت که ســاعت رأی گیری را تمدید کنند، اما 
تمدید یک ساعته رأی گیری هم نتوانست شور و هیجانی 
به این مجمع بیفزاید. اتفاق جالب اینجا بود که کیانوش 
رســتمی، وزنه بردار قهرمان المپیک ۲۰۱۶ ریو، در حالی 
به عنوان آخرین نفــر رأی خود را در صندوق انداخت که 
پنج دقیقه از ساعت ۱۳ گذشته بود! کاندیداهای کمیسیون 
ورزشکاران در ابتدا ۵۷ نفر بودند که روز گذشته از تعداد 
آنها کاسته شــد. سعید معروف، صادق گودرزی، احسان 
مهاجرشــجاعی، محمدجعفــر مرادی، فروغ عباســی، 
مه لقا جام بــزرگ و گلنوش ســبقت الهی نفراتی بودند 
که با وجود نام نویســی، انصراف خود را از حضور در این 
انتخابات اعــلام کردند. در نهایت رأی گیری با ۵۰ کاندیدا 
انجام شــد که ۱۵ نفر انتخاب شــدند. طبق اساســنامه 
کمیسیون ورزشــکاران، باید در این جمع ۱۵ نفره حداقل 
سه ورزشکار خانم و یک نماینده از ورزش های زمستانی 
حضور داشــته باشــد. انتخابات کمیســیون ورزشکاران 

اگرچه خیلی بی سروصدا برگزار شد، اما مثل سایر مجامع 
انتخاباتی از حاشیه به دور نبود. با وجود اینکه کمیته ملی 
المپیک در اطلاعیه ای رسمی درباره شرایط کاندیداتوری 
و رأی دهی در انتخابات کمیسیون ورزشکاران عدم داشتن 
ســابقه دوپینگ و محرومیت را به عنوان قانون ذکر کرده 
بود، اما این مسئله درخصوص برخی ورزشکاران رعایت 
نشــد. نام حامــد ملک محمدی، عضو پیشــین تیم ملی 
جودو که به دلیل اســتفاده از مواد نیروزا محروم شــده، 
در فهرســت کاندیداها قرار داشــت. همچنین نام آرش 
میراسماعیلی، پرافتخارترین جودوکار ایران که پنج سال 
از سوی فدراسیون جهانی کوراش محروم شده است، در 
این فهرســت بود. رضا نصیری نژاد، مسئول کوراش ایران 
و محمدرضا رودکی، مدیر ســازمان تیم های ملی جودو، 
در پی این اتفاق یک روز قبل از انتخابات نسبت به وجود 
اســامی این دو نفر در این فهرســت معترض و خواستار 
اعلام فهرست جدید کاندیداها شــده بودند. باوجود این 
مخالفت ها، میراسماعیلی توانست به این کمیسیون راه 
پیدا کند. کمیسیون ورزشکاران در کمیته ملی المپیک ۱۵ 
عضو خواهد بود که یک نفر از این اعضا عضو ثابت هیئت 
اجرائی این کمیته خواهند داشت. همچنین شش نفر هم 
حق رأی در انتخاب ریاست کمیته ملی المپیک را خواهد 
داشت که انتخابات این نفرات برعهده اعضای کمیسیون 
ورزشکاران است. اسامی ۱۵ ورزشکار منتخب کمیسیون 
ورزشــکاران کمیته ملی المپیک به ترتیب بیشترین آرا به 
این شرح اســت: ۱. حمید ســوریان با ۹۷ رأی، ۲. هادی 
ساعی با ۷۳ رأی، ۳. کمیل قاسمی با ۷۱ رأی، ٤. مجتبی 
عابدینــی با ۷۰ رأی، ٥. کیانوش رســتمی بــا ۶۸ رأی، ٦. 
سعید حســنی پور با ۶۷ رأی، ۷. قاسم رضایی با ۶۱ رأی، 
۸. کیمیا علیزاده بــا ۶۰ رأی، ۹. حمیدرضا قلی پور با ۵۸ 
رأی، ۱۰. یوســف کرمی بــا ۵۷ رأی، ۱۱. مهدی کامرانی با 
۵۷ رأی، ۱۲. زهــرا نعمتی بــا ۴۸ رأی، ۱۳. الهه احمدی 
با ۴۸ رأی، ۱٤. آرش میراسماعیلی با ۴۲ رأی، ۱٥. علیداد 

ساوه شمشکی با ۱۹ رأی.

عکس روز

پاتریس اورا، بازیکن تیم المپیک مارسى با زدن یک لگد حرکت اریک کانتونا را تکرار 
کرد.

لیگ یک فوتبال دوباره خبرساز شد
پودر، سحر و جادو و یک لیوان ادرار

انتخابات کمیسیون ورزشکاران با چند حاشیه برگزار شد
سوریان، انتخاب اول قهرمانان

قدوس نامزد بهترین مهاجم سوئد
نام مهاجم ایرانی تیم اوسترســاندس در میان  �

نامزدهای برترین های فصل ۲۰۱۷ لیگ برتر سوئد 
دیده می شود. به گزارش سایت ۹۰، سایت رسمی 
اتحادیه باشــگاه های فوتبال ســوئد بــا توجه به 
باقی ماندن تنها یک هفته تا پایان فصل ۲۰۱۷ لیگ 
برتر این کشور، نامزدهای برترین های این رقابت ها 
در بخش های مختلف را معرفی کرد. در این میان 
سامان قدوس، ملی پوش ایرانی تیم اوسترساندس 
ســوئد که سال درخشــانی را در لیگ برتر سوئد و 
بازی های لیگ اروپا گذرانده اســت، نامزد دریافت 
جایزه ارزشــمند بهترین مهاجم فصل شــد. کاله 
هولمبــرخ از تیم نورکوپینــخ و مارکوس روزنبرخ 
از مالمــو رقبای قــدوس در این بخش هســتند. 
همچنین کن سما، هم بازی سامان قدوس در تیم 
اوسترســاندس نامزد کسب عنوان بهترین هافبک 
فصل ۲۰۱۷ لیگ برتر سوئد شده است. نام گراهام 
پوتر، سرمربی اوسترساندس نیز در بخش بهترین 

مربی فصل جاری لیگ برتر سوئد دیده می شود.

فوتبال

شــرق: چندروزی اســت که کانال تلگرامی پرسپولیس و 
صفحه اینســتاگرام این باشگاه خبرساز شــده اند. اواسط 
هفته پیش بود کــه پندار خمارلو، مدیــر روابط عمومی 
باشــگاه اعلام کــرد اکانت (حســاب کاربــری) تلگرام و 
اینستاگرام پرسپولیس هک شده و به زودی آدرس جدیدی 
برای هواداران اعلام می شــود. پس از این اتفاق بازیکنان 
پرســپولیس آدرس جدیدی در صفحات شخصی شــان 
منتشر و عنوان کردند که کانال تلگرام و صفحه اینستاگرام 
باشگاه این حســاب های کاربری (اکانت ها) است.سؤالی 
که برای هواداران پرتعداد پرسپولیس پیش آمده این است 
که چرا باید اکانت های باشــگاهی مانند پرســپولیس در 
اختیار باشگاه نباشد و آنها این گونه سردرگم شوند؟داستان 
از ایــن قرار اســت که صفحه و کانال رســمی باشــگاه 
پرســپولیس که مخاطبان بسیار زیادی هم داشت، توسط 
یکی از هواداران باشــگاه راه اندازی شــده و اداره می شد. 
بعد از مدتی مسئولان باشــگاه از این هوادار می خواهند 

که زیر نظر باشــگاه کار کند و از این بابت مبلغی دریافت 
کند. پــس از اختلافات مالی بین طرفین مشــکلات اخیر 
پیش می آید. ابتدا مدیر روابط عمومی باشگاه اعلام کرد: 
«کانال رسمی باشــگاه پرسپولیس در روز داربی ۸۵ هک 
شــد»، فردی هم که کانال متعلق به او بود، در اینستاگرام 
نوشــت که مسئولان باشگاه، صفحه اینســتاگرام و کانال 
تلگرامی را هک و بعد اعلام خبر هک شــدن را رسانه ای 
کردند. آنها به این ترتیب صفحه و کانال ســابق باشــگاه 
پرسپولیس را از رسمیت انداختند و حالا اکانت های جدید 
معرفی کرده اند. در همان مقطع هم یک تصویر نامناسب 
در کانال مورد بحث منتشــر شــد تا ثابت شود کانال هک 
شده است.به هرحال با توجه به اهمیت فضای مجازی و 
شبکه های پیام رسان این یک ایراد بزرگ برای پرسپولیس و 
روابط عمومی این باشگاه است که صفحه آن که نزدیک 
به یک  میلیون مخاطب داشت، به خود باشگاه اختصاص 

نداشت و مالکش یک هوادار بود!

ادامه مناقشه بر سر صفحه و کانال پرسپولیس

لیگ برتر - هفته ۱۱
پنجشنبه: پارس جنوبی جم ۳- سپیدرود رشت  �

یک، استقلال خوزستان۲- سیاه جامگان یک
جمعه: نفت آبادان صفر-گسترش فولاد یک �
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